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Protokoll fört vid styrelsemöte med Härnö BS den 6 februari 2014. 
 
Närvarande     
Ordinarie ledamöter   Ersättare 
Anders Lundgren (AL) (ordf.)  Monika Köhn (MK) 
Sven-Arne Staflund (SAS) (sekr.)  Gunnel Nordlander (GL) 
Tommy Lindqvist (TL) (kassör)  Övriga 
Knut Lundström (KL)    
Stig Åkerlund (SÅ)    
 
   
 
§ 42/2014 Mötet öppnas 

SAS öppnar mötet och hälsade alla välkomna. 
  
§ 43/2014 Dagordning 

Den utsända dagordningen godkändes. Beslöts att AL justerar dagens 
protokoll. 

 
§ 44/2014 Föregående protokoll 

Protokollet från styrelsemötet 2014-01-13 genomgicks och godkändes samt 
beslöts att lägga protokollet till handlingarna.  

 
§ 45/2014 Ekonomisk rapport 

Kassören rapporterade att ekonomi är god och i stort sett följer den fastställda 
budgeten för verksamhetsåret. 

 
§ 46/2014 Regelinformation 

AL med hjälp av Georg Bratell kommer att starta upp informationen under 
februari.  

 

§ 47/2014 Härnöträffen 
Inbjudan har skickats till alla klubbar i Ångermanland samt till närliggande 
distrikt. 
För att säkerställa att tävlingen får 16 deltagande par och därmed ha bibehållen 
status som silvertävling beslöts att subventionera deltagarna från klubben med 
100:-.  Det innebär att istället för 200:-/deltagare så blir startavgiften för 
klubbmedlemmarna 100:-. 
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§ 48/2014 Luxfonden 
Diskuterades Luxfondens utveckling och klubbens avkastning på reserverade 
med för framtida investeringar. Konstaterades att det inte finns några säkra 
alternativ där någon väsentligt högre avkastning kan erhållas än det vi har idag.  
 
De alternativ som finns med statlig insättningsgaranti avser enbart 
privatpersoner. Klubben är en juridisk person och för dessa finns inga säkra 
alternativ frånsett statliga obligationer och då är klubbens överskott för litet. 

  
§ 49/2014 Klubbmärke 

Beslöts att uppmana medlemmarna att komma in med förslag på klubbmärke.  
 

§ 50/2014 Lokalfrågan 

Arbetet med att hitta ny lokal fortsätter. Besök har gjorts på två tänkbara 
alternativ för bedömning av lämpligheten samt svar på hyresnivån emotses 
från en hyresvärd.  
 

§ 51/2014 Övriga frågor 
 Inga övriga frågor fanns att behandla.  
 

§ 52/2014 Avslutning 
SAS tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 

 
 
 
 

Härnösand dag som ovan 
 
 
 
………………………………….  Justeras 
Sven-Arne Staflund     
       
     ………………………………………. 
     Anders Lundgren 
 


